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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, IČO 46772707 
se sídlem Čížkovice, Želechovice č. p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 30. května 2019 od 8,30 hodin 
Přítomni dle prezenční listiny: 
Ing. Medáček Petr, Ing. Elman Ivo, Vacková Alena, Šuma Vladimír, Ing. Padělek František, Hajná Eva, 
Salcmanová Jana, Bc. Čechová Martina, Bc. Skružná Andrea 
Omluveni:  Albrechtová R., Bc. Sazeček T. 
Hosté: Ing. Bešta Václav, Tyl Václav, Hynl Ivo, Procháková Lenka 
Místo: zasedací místnost provozní budovy „SONO“ na adrese Želechovice 48 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Jednání Rady zahájil předsedající Ing. Petr Medáček, schválení níže uvedeného programu dle pozvánky 
s upřesněním bodu různé, bez dalšího jiného návrhu a připomínek.  
Pořad jednání po schválení je následující: 
 1/  Zahájení, kontrola usnesení 
 2/  Vyhlášení výběrového řízení na svoz DNO z členských obcí 
 3/  Informace o postupu prací na „C2“ – řešení skládkových vod 
 4/  Informace o postupu „C3.1. – likvidace jímky skládkových vod 
 5/  Vyhlášení výběrového řízení na výstavbu skládky – etapa „C3“ 
 6/  Nabídka zhodnocení volných finančních prostředků 
 7/  Hospodaření za období leden – duben 2019 
 8/  Návrh rozpočtového opatření č. 2/2019 
 9/  Různé, diskuze 
 
Ad 1) Kontrola usnesení rady ze dne 1. 3. 2019  
Úkoly jsou průběžně plněny,  viz. samostatné body dnešního jednání  
 
Ad 2) Vyhlášení výběrového řízení na svoz DNO z členských obcí 
Ing. Medáček informoval členy rady o ukončení platnosti smlouvy na „Sběr, svoz a odstranění 
nebezpečných složek komunálního odpadu“, platnost dodatku končí dnem 30. 6. 2019 a pokrývá jarní svoz 
z členských obcí. Pro další období je třeba vypsat nové výběrové řízení – zadávací dokumentaci zpracují 
Europrojekty během června, výběr z nabídek do konce července či srpna, tak aby se v září dalo navázat na 
podzimní svoz. Podmínky zadávacího řízení stejné jako v roce 2015.  

Usnesení k bodu 2: 
Rada schvaluje vyhlášení výběrového řízení na sběr, svoz a odstranění nebezpečných složek komunálního 
odpadu a členy výběrové komise ve složení: Ing. Harantová, V. Šuma a Bc. Čechová. Přípravu zadávací 
dokumentace zajistí Europrojekty dle shodných podmínek s rokem 2015. 
 
Ad 3)  Informace o postupu prací na „C2“ – řešení skládkových vod 
O postupu prací na stavbě „C2“ – řešení skládkových vod informoval společně jednatel společnosti SONO 
PLUS, s.r.o. p. Tyl a ing. Medáček – pánové uvedli, že kontrolní dny na stavbě probíhají každých 14 dní a 
průběžně se řeší aktuální problémy na stavbě – např. čerpací šachta, nová jímka, přeložky kabelů, svodný 
drén  - změna projektu odsouhlasená projektanty bude účtována jako vícepráce na základě dodatku ke 
smlouvě.  Vícepráce na svodném drénu mohou být považovány za předrealizační přípravu C3, která se však 
stane součástí C2, celkové vícepráce nesmí přesáhnout 20% ceny zakázky.   
Usnesení k bodu 3: 
Rada schvaluje rozšíření investiční akce „C2“ o přípravné činnosti svodných skládkových vod a pověřuje 
předsedu podpisem dodatku smlouvy na rozšířené činnosti a schvaluje finanční náklady na tuto činnost 
ve výši 850 tis. Kč.  
 
Ad 4) Informace o postupu „C3.1. – likvidace jímky skládkových vod 
Ing. Medáček informoval o situaci s likvidací skládkové vody – ta je zatím v režii provozní společnosti, 
vypsané výběrové řízení (6. 5. 2019) Skládka SONO, etapa C3 SO 01 - Likvidace skládkových vod  
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z původní jímky řeší převedení této činnosti do investice – výstavbu zbývající části skládky jako předstupeň 
nutný k rozjezdu samotné výstavby poslední etapy skládkování. Termín pro podání nabídek končí dnes ve 
13 hodin. 
Vnitřní skládkové vody vznikají průsakem převážně srážkových vod přes těleso skládky. Jejich část prochází 
tělesem opakovaně, neboť je použita i ke skrápění povrchu v rámci protiprašných opatření. 
Vody jsou znečištěné, tudíž jsou striktně odděleny od jiných povrchových a podzemních vod. Na dně skládky 
se kumulují v drenážní vrstvě, která je odspodu těsněna vrstvou minerálního těsnění. Skládka byla rozvíjena 
postupně v několika etapách s paralelním rozšiřováním ve směru od jihovýchodu k severozápadu. 
Jednotlivé etapy byly oddělovány zemní hrázkou. Sběrná potrubí byla postupně ve směru rozšiřování 
nastavována. Souběžně umístěná potrubí byla vyvedena skrz hrázky a v jejich předpolí napojena na svodné 
potrubí a hlavním svodem vody odtékají do sběrné jímky. Plocha jímky je cca 2563m2. Při průměrné hloubce 
1m je objem tedy řádově 2500m3. Dle původní projektové dokumentace byl objem jímky dimenzován 
dokonce na 2700m3. 
Usnesení k bodu 4: 
Rada bere na vědomí informace k výběrovému řízení a pověřuje předsedu k podpisu smlouvy s vítězem 
výběrového řízení. 
 
Ad 5) Vyhlášení výběrového řízení na výstavbu skládky – etapa „C3“ 
Předsedající informoval o dohodě s projektanty, dokumentace bude zpracována do 10. 6. 2019, potom 
může následovat výběrové řízení na zhotovitele stavby (červen, červenec).  Z důvodu lepšího hutnění je 
doporučeno založit větší plochu pro skládkování (zbývající část), do odkrytých částí (boky) se dostává kyslík, 
který podporuje hoření.  
Usnesení k bodu 5: 
Rada Sdružení ukládá předsedovi připravit zadávací dokumentaci pro výběrové řízení na „C3“, 
předpokládaná cena bude určena rozpočtem  dle projektové dokumentace.  
Rada Sdružení pověřuje firmu Europrojekty organizací výběrového řízení a pověřuje předsedu Sdružení 

ing. Medáčka k podpisu této smlouvy. 
Rada Sdružení schvaluje členy výběrové komise ve složení: Ing. M. Harantová, V. Šuma a Ing. Bešta, 
náhradník A. Vacková. 
 
Ad 6) Nabídka zhodnocení volných finančních prostředků 
Předseda finančního výboru Ing. Bešta seznámil radu s návrhem na zhodnocení volných finančních 
prostředků od ČSOB. Členové finančního výboru se na svém jednání dne 24. 5. 2019 podrobně seznámili 
s předloženým návrhem a doporučili jako nejvhodnější variantu č. 2 – 40 mil. Kč, v rozložení 10 mil. Kč na  
6M TV, 20 mil. Kč na 12M TV a 10 mil. Kč na spořicí účet – zde peníze druhý den k dispozici. Celkový roční 
výnos z takto deponovaných prostředků by měl přesáhnout 400 tis. Kč.     
Usnesení k bodu 6: 
Rada schvaluje předložený návrh finančního výboru na využití volných finančních prostředků ve variantě 
č. 2 dle nabídky ČSOB ze dne 4. 4. 2019 a pověřuje předsedu Sdružení k podpisu smlouvy. 
 
Ad 7) Hospodaření za období leden – duben 2019 
Předsedající předal slovo pí Zubákové, která krátce informovala o hospodaření sdružení za období od ledna 
do dubna 2019. Výdaje v tomto období dosáhly částky 4 007 833,20 Kč, významnou část těchto výdajů jsou 
kapitálové výdaje ve výši 3 802 tis. Kč na „C2“.  Příjmy ve výši cca 276 tis. Kč byly tvořeny zejména přijatou 
pojistnou náhradou od pojišťovny v souvislosti s pojistnou událostí dne 2. 8. 2018 (střechy přístřešků). 
Schodek rozpočtu za toto období dosáhl výše 3 731 420,99 Kč. Schválený převod finančních prostředků dle 
rozhodnutí členské schůze byl proveden až v měsíci květnu.    
Usnesení k bodu 6: 
Rada bere na vědomí informace o hospodaření za období leden – duben 2019.  
 
Ad 8) Návrh rozpočtového opatření č. 2/2019 
Pí. Zubáková představila návrh rozpočtového opatření č. 2/2019 ve znění, které projednal finanční výbor. 
V souvislosti se schváleným zhodnocením volných finančních prostředků je třeba doplnit převody mezi účty 
– konsolidační položky 4134 a 5345 (40 000 tis. Kč), v souvislosti se schválenými vícepracemi na svodném 
drénu, etapa skládky „C2“ navrženo navýšení o 1 mil. Kč (přesun z pol. 6130 – nákup pozemků), navýšení 
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položek 5163 (bankovní poplatky) a 5362 (platby daní) na odd.par.6330, každá o 5 tis. Kč – dosud se 
nepodařilo zrušit běžné účty v ČSOB a J&T bance (navýšení kryto financováním na pol. 8115). Jednatel 
provozní společnosti p. Tyl požádal radu o schválení další položky rozpočtového opatření a to na opravu 
střechy garáží a dílny, do které zatéká. Jedná se o celkovou opravu střešní krytiny a laťování, a proto dle 
smlouvy o pachtu přináleží tato oprava majiteli – odhad N ve výši 100 tis.Kč. Na žádost členů rady bylo do 
návrhu rozpočtového opatření doplněno ještě i 10 tis. Kč na pol. 5137. Obě položky budou pokryty 
přesunem z pol. 5901 – nespecifikované rezervy (-110 tis.Kč). 
Usnesení k bodu 8:     
Rada schvaluje předložené rozpočtové opatření č. 2/2019, doplněné o návrhy na krytí rozpočtových 
výdajů na položce 5171 a 5137. Saldo příjmů a výdajů po konsolidaci se navyšuje o 10 tis. Kč, ostatní 
výdaje budou kryty přesunem z jiných položek. Celkový schodek rozpočtu tak činí 13 713 tis.Kč.   
 
Ad 8/ Různé, diskuze 
a) Jednatel provozní společnosti p. Tyl informoval radu o otevření MÍSTA ZPĚTNÉHO ODBĚRU v areálu 
skládky pro veřejnost, smlouva na likvidaci elektrozařízení je uzavřena se společností REMA, která je 
provozovatelem kolektivního systému a je schopna zajišťovat společné plnění výrobců elektrozařízení podle 
zákona o odpadech. Vysloužilá elektrozařízení z domácností zde může bezplatně odložit každý občan ve 
všední dny od 7 do 15 hodin. Provozní společnost SONO PLUS, s.r.o. krom likvidace komunálních, 
stavebních a biologicky rozložitelných odpadů tak doplňuje svoje služby pro občany a nabízí i likvidaci 
vysloužilých elektrozařízení z domácností. Svoz nebezpečných složek vytříděných z komunálního odpadu 
zajišťuje a hradí pro občany členských obcí, vždy na jaře a na podzim každoročně formou ambulantního 
svozu sdružení „SONO“. 
b) P. Tyl dále předložil k diskuzi „oprášenou“ myšlenku na pořízení velkoobjemového odpadu, který by 
ušetřil místo na zbytkové části skládky a současně by mohlo docházet k lepšímu zhutnění odpadu, což se dle 
hasičů jeví jako dobrý prostředek proti zahoření (zamezení přístupu vzduchu).  
c) Ing. Medáček seznámil radu s dopisem obce Čížkovice a s textem odpovědi na dopis, týkající se informací 
o záměru vybudovat třídící linku v katastru obce Čížkovice, místostarostka obce Bc. Skružná pozvala na 
jednání OZ, které se koná dne 24. 6. 2019 od 18:00 hodin a na program je jednání o zařízení zařazeno. 
d) Ing. Medáček informoval o plánovaném jednání s představiteli  Cementárny Lafarge, a.s., které se týká 
podpisu doplněného memoranda o spolupráci při realizaci „projektu 2024“.  Cementárna doplnila 
specifikaci kvalitativních požadavků na upravený odpad (TAP2), který by od nás přednostně odebírala za 
účelem spálení tohoto paliva dle maximálních kapacitních možností technologie „Lafarge“. Členové rady se 
přiklání k názoru ing. Medáčka – souhlasíme s textem, ale s podpisem by bylo vhodné vyčkat až po 
provedení spalné zkoušky. Současně by bylo vhodné začít s přípravou memoranda či smlouvy o smlouvě 
budoucí se svozcem odpadu. 
e) Na základě diskuze s právníkem společnosti „Celio“ je možné sjednat návštěvu představitelů SONO PLUS i 
Sdružení na jejich skládce.   
 
Předsedající poděkoval přítomným a ukončil zasedání rady v 10,30 hodin.   
 
 
Dne: 30. května 2019 
Zapsal:  Zubáková V.         Ing. Petr Medáček  
         předseda rady „SONO“ 


